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Közösségi fórum – 

A közösségfejlesztésben elért eredmények és jó gyakorlatok 

megosztása a helyi lakossággal – 

Az esemény a „Közösségfejlesztés Dóc, Ópusztaszer, 

Sándorfalva, és Szatymaz összefogásával” című projekt 

keretein belül valósult meg 

 

A jelenlévők köszöntése után Szabó Rita közösségfejlesztőnk elmondta az összejövetel célját. 

Örömmel láttuk, hogy a 15 meghívott személy közül 11 fő jelen tudott lenni. 

4 fő egyéb elfoglaltság miatt nem tudott részt venni a megbeszélésen. A jelenlévőket 

telefonon illetve személyesen kereste fel Rita. 

Mai fórumunk célja a közösség összekovácsolásának újabb szintre emelése, melyhez a 

jelenlévőktől ötleteket és javaslatokat várunk bármilyen témában. 



Kucsora Zoltánné helyi könyvtáros elmondta, hogy a könyvtárban január hónapban elindult 

egy 5 főből álló hímző csoport melyhez bárki csatlakozhat, várják a jelentkezőket. Az 

elkészült munkákból a későbbiekben kiállítást szeretnének majd készíteni, amit nagy örömmel 

hallgattak a jelenlévők. 

Szabó Rita javasolta a csoport hirdetését a közeljövőben megjelenő Dóci Hírhozó című 

újságban, mert az idősebb korosztály onnan jobban tájékozódik, mint a különféle internetes 

felületekről. 

A következő falunapi rendezvényünkre akár egy program elem is lehet a kiállítás. 

Papp Angéla elmondta, hogy igény lenne egy kötés és horgolás csoportra is. Eddig 3 fő jelezte 

részvételi szándékát, de ha ezt is a hímzéshez hasonlóan meghirdetnénk az újságban, hátha 

bővülne a jelentkezők száma. 

Hozzászólásképpen Papdi Amanda elmondta, hogy nagy divat lett most a horgolás, mert az 

internet is tele van mintákkal, így biztosan lennének jelentkezők. 

Pontosan ilyen dolgokat szeretnénk mi is fellendíteni a faluban, szuper kezdeményezések 

ezek a csoportok. 

Koromné Takó Ildikó elmondta, hogy eddig is nagyon szívesen segített a falu dekorálásában, 

de mi lenne ha, havi egy alkalommal összegyűlnénk és a következő népszokásra vagy 

rendezvényre készítenénk előre dekorációkat? Pl. raklapból, amit, mint a Betlehemet elő 

lehetne venni minden évben. 

Illetve, vetni fog virágokat és nagyon szívesen ajánl fel palántákat a közösség részére, a 

község felvirágoztatására. Hálásan köszönjük a felajánlást. 

Ezzel kapcsolatban Szabó Rita egyeztet Soós Istvánnal, aki jobban tudja, hogy a faluban hány 

helyre lehetne a palántákból ültetni. 

Fülöp Tiborné külterületi lakos jelezte, hogy a tavalyi évben megrendezett szemétgyűjtés 

nagyon jó volt, és ha az idő jobbra fordulna ismét meg lehetne tartani, mert a szemét ismét 

jelen van az utak mentén. Válaszként a közösségfejlesztő munkatárs elmondta, hogy az akció 

megtartását tervezzük az idén is és köszöni a jelzést.   

 

 

 

 

 

 

 



Lázár Renáta elmondta, hogy a faluba költözött egy hölgy, aki jógát tart heti rendszerességgel 

a művelődési házban. Észrevétele szerint az autók számát látva hétről hétre többen járnak és 

nem csak a falubeliek, hanem a környékbeliek is. Igaz, hogy fizetős, de egy kis kikapcsolódás 

a mai világban mindenkinek kell. Itt többen is elmondták, tervezik, hogy egy órára bemennek, 

megnézik milyen is az a jóga. 

Bánfiné Éva 4 kiskorú gyermek édesanyja jelezte, hogy esetleg valami féle kézműves 

szakkört lehetne a gyerekeknek tartani. Válaszként Kucsora Zoltánné elmondta, hogy a 

nagyobb és kitartó gyerekeket szívesen látják a hímző szakkörön a könyvtárba. A gyerekek 

számára a hét több napján is nyitva áll a helyi Könyvtár, ahol nem csak könyvek olvasására, 

hanem számítógépek használatára, valamint társasjátékok kipróbálására is lehetőség van.  

Itt jelezte meg Szabó Rita, hogy a közeljövőben tervben van egy farsangi szokások köré 

felépített rendezvény megvalósítása, melynek középpontjában a gyerekeknek szervezett 

kézműves foglalkozások állnak majd. 

 Ez a két új és folyamatban lévő program azt mutatja, hogy Dócon igény van a közösségi 

programokra.  Több jelenlévő is szülő, akik örömmel vették a könyvtár részéről a gyerekek 

meghívását. 

Koromné Takó Ildikó ötletét nagyra értékeltük, és időpontok egyeztetésébe kezdtünk. 

 A fórum jól sikerült, hiszen megtudtuk, hogy új kikapcsolódási lehetőségeink vannak akár 

heti két délután is. Fény derült arra is, hogy a helyi lakosoktól sok jó tanácsot lehet kapni, 

melyeket hálásan köszönünk. 

 


